
 

 

 

Beste leden,  
 

De eerste weken van 2021 hebben we achter de rug na een zeer bewogen 2020. 

Helaas is de pandemie nog niet op haar retour. De effecten die dit heeft op ons 
allen en onze ondernemers is van ongekende omvang. Wij willen ondernemers 

zoveel mogelijk de ruimte geven om (creatief) te ondernemen, om zo het hoofd 
boven water te houden. Zij spelen een belangrijke rol in de lokale 
werkgelegenheid, vele voorzieningen en leefbaarheid van de kernen. Zij hebben 

al onze steun nodig! U kunt ook uw bijdrage doen door zoveel mogelijk lokaal te 
kopen. Er zijn vele mooie initiatieven in de Krimpenerwaard te vinden. 
 

Bij de behandeling van de begroting hebben we hier ook aandacht voor gevraagd.  Een andere zorg zijn de 
oplopende kosten in het sociaal domein. Hier zijn structurele overschrijdingen van 1,7MIO, met name bij 

Jeugdzorg. We ontkomen niet aan een versobering. Ria gaf het treffend aan in het TV-programma ‘Buitenhof’ vorig 
jaar: “het is code rood voor alle gemeenten”. De begroting is nu nog meerjarig sluitend, maar nagenoeg alle lucht is 
eruit. Het is nu belangrijker dan ooit om ‘grip op de knip’ te hebben én te houden. 2021 wordt een spannend jaar, 

zeker ook met de verkiezingen in het vooruitzicht en de recente ontwikkelingen in Den Haag met de val van  
Rutte III.  

 
Ook lokaal komen de nodige uitdagingen op ons af. De bouw van voldoende woningen, jeugdzorg, beperken van 
woonlasten, leefbaarheid en voorzieningen e.d.. Met alle vertrouwen kijk ik uit naar het komende jaar, mede door 

onze sterke en gezellige fractie- en commissieleden. Sinds kort aangevuld met nieuwe jonge leden en kandidaten 
uit de Masterclass politiek voor Jongeren. 
 

Blijf gezond en hopelijk tot snel. 
 

Met Liberale groet, 
 
Pascal Zuijderwijk,  

Fractievoorzitter 
 
 

Wij wensen iedereen veel lichtpuntjes in het nieuwe jaar! 

 
Het coronavirus heeft onze wereld op zijn kop gezet dit jaar. Iedereen is geraakt in het persoonlijke 
leven. Toch ging het (politieke) leven in onze mooie Waard door. Dankzij onze wethouder van financiën, 

Ria Boere, is de begroting voor 2021 sluitend zonder grote lastenverzwaringen voor onze inwoners en 
ondernemers. 

 
Wij hebben ons ook ingezet voor een gezondere Waard door met succes (meerdere keren) aandacht te 
vragen voor het Varend Ontgassen van tankschepen en de verontreiniging met de stof GenX in ons 

drinkwater. Onze inbreng bij de Regionale Energie Strategie werd zeer positief ontvangen, onder andere 
het ontwikkelen van een Regionaal Energiefonds (REF) waaruit inwoners een bijdrage kunnen vragen 

voor investeringen in duurzaamheid. 

Fractienieuws   Activiteiten   Vergaderingen     www.vvdkrimpenerwaard.nl 

 

 



 
 
 

Ook door onze inspanningen voor een veilige leefomgeving 
kwam er dit jaar een extra Boa bij en komen er nu bij de 

entrees van de Krimpenerwaard portalen met 
Kentekenregistratie camera’s die verdachte kentekens 
registreren. Hierdoor kan de politie haar taken effectief en 

efficiënt(er) uitvoeren. 
 
En tot slot hebben we voor onze ondernemers om 

maatregelen gevraagd om hen te (onder)steunen in 
coronatijd. Dit is slechts een kleine greep uit onze 

activiteiten en inspanningen. In 2021 gaan wij weer vol 
energie en creativiteit aan de slag om de Krimpenerwaard 
nog aantrekkelijker, veiliger en gezonder te maken! 

 
 

Fractie VVD Krimpenerwaard,  
 
Pascal Zuijderwijk, Ruud van der Wilt, Marco Oudshoorn, 

Ria Boere, Marieke Neervoort en Heleen Vogel   

 
 

‘Hart voor de horeca’  
 

Op Oudejaarsdag hebben wij namens de fractie een taart aangeboden aan Anton de 
Wilde en Rober Smith van Koninklijke Horeca Nederland Krimpenerwaard om hen 
een hart onder de riem te steken. De taart is symbolisch bedoeld voor álle 

horecaondernemers in de gemeente Krimpenerwaard die het afgelopen jaar 
ongelooflijk hard zijn geraakt door de coronacrisis. 
 

De horeca heeft al bijna drie maanden de deuren gesloten waardoor veel 
restaurants en cafés in de problemen zitten. Daarom vinden wij het zeer op zijn 

plaats om dit jaar de horeca te laten weten dat we enorm met hen meeleven. 
Afgelopen donderdag 31 december 2020 hebben twee bestuursleden van de 
Koninklijke Horeca Nederland afdeling Krimpenerwaard, Anton de Wilde van Het 

Koetshuis in Krimpen a/d Lek en Rober Smith van De Vlisterstee in Vlist, een taart in 
ontvangst genomen. Tijdens de overhandiging is uiteraard van de gelegenheid 
gebruik gemaakt om de problemen te bespreken waar horecazaken op dit moment 

mee te kampen hebben. De tweede lock-down komt keihard aan. 
 

In november 2020 heeft het college onze motie voor meer fysieke ruimte voor ondernemers overgenomen.  
De horeca heeft hier geen gebruik van kunnen maken. Omdat zij het moeilijk heeft en sommige ondernemers het 
water aan de lippen staat, buigen wij ons over de vraag welke mogelijkheden er op dit moment wél zijn om hen te 

helpen. Daarom hebben we schriftelijke vragen gesteld aan het college.  
 

Kijk op https://krimpenerwaard.vvd.nl/nieuws/42205/vvd-krimpenerwaard-hoopt-heel-snel-op-lichtpuntjes-voor-
de-horeca om de schriftelijke vragen te lezen.  
 

Wij hopen heel snel op lichtpuntjes voor de horeca zodat de ondernemers hun hoofd boven water kunnen houden. 
 
Marco Oudshoorn en Heleen Vogel  
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Keihard door voor het MKB; de motor van onze economie 
 
De VVD is altijd een partij met een warm hart voor ondernemers. Het midden- en kleinbedrijf is de motor van de 
economie. En juist in deze coronatijd moeten wij ondernemers extra steunen. Wij hebben ons de afgelopen 
maanden hard gemaakt door met moties en schriftelijke vragen aan het college deze steun af te dwingen. En met 

succes. In 2021 gaan wij hier keihard mee door. Ondernemers moeten niet onnodig geremd worden door 
bureaucratische regels bij het creatief ondernemen. En financiële steun moet gegeven worden waar het mogelijk is. 
Ook de culturele sector kan rekenen op onze steun; ontspannen in een theater mag niet verdwijnen.  

 
Het afgelopen jaar hebben wij ons ook ingezet voor een veiligere Krimpenerwaard. Zie ook de tekst bij onze 

nieuwjaarswens. En ook daar gaan wij in 2021 mee door. Onze volle aandacht gaat onder andere uit naar 
maatregelen om ondermijnende criminaliteit hard te bestrijden. De gemeente kan bijvoorbeeld samenwerken met 
de politie om in de gaten te houden wat er op bedrijventerreinen en in de buitengebieden gebeurt.  

 
En dan zijn er natuurlijk ook nog verkiezingen dit jaar. De campagne voor de 2de kamer verkiezingen zien wij ook 
als opmaat naar gemeenteraadsverkiezingen over 14 maanden. Ons doel: de grootste partij te worden in 2022 en  

2 wethouders te leveren. Kortom: Ik heb er veel zin in! 
 

Marco Oudshoorn 
 

  
 

 
 

VVD maakt zich zorgen over participatie bij Regionale Energie Strategie (RES) 
 
De RES staat voor Regionale Energie Strategie. In Regionale 

Energie Strategieën (RES) worden veel nationale afspraken 
uit het Klimaatakkoord in de praktijk gebracht.  

We gaan met elkaar de CO2-uitstoot sterk verminderen: in 
2030 met de helft ten opzichte van 1990. Dit gebeurt in een 
landsdekkend programma van 30 regio’s. In een Regionale 

Energiestrategie (RES) beschrijft elke energieregio zijn 
eigen keuzes. Als Krimpenerwaard maken we deel uit van 

de energieregio Midden-Holland, samen met Bodegraven-
Reeuwijk, Gouda, Waddinxveen en Zuidplas.  
 

 
Participatie is cruciaal, maar nog niet (voldoende) goed opgepakt   
De RES is een hele opgave, maar het is wél nodig. De vraag is alleen hoe? Vanuit de gemeenteraad in 

Krimpenerwaard wordt hier onder andere door de werkgroep RES (waarin naast de VVD ook vertegenwoordigers 
van andere partijen deelnemen) regelmatig over vergaderd en gediscussieerd. Daarnaast zijn en worden 

bijeenkomsten georganiseerd en zijn enquêtes en vragenlijsten ingezet om inwoners en ondernemers te laten 
participeren. Als VVD zitten we bovenop dit proces omdat we vinden dat dit niet (voldoende) goed wordt opgepakt. 
Door COVID-19 zijn er alleen digitale bijeenkomsten geweest die minimaal zijn bezocht. Toch blijft de harde 

deadline staan, de RES 1.0 moet uiterlijk 1 juli 2021 worden vastgesteld. Draagvlak is cruciaal, terwijl (een gebrek 
aan) participatie enorm wordt beïnvloed door de coronacrisis. Daarnaast vinden wij de bijeenkomsten erg sturend; 
inwoners kunnen alleen maar kiezen voor zon en wind en niet voor de optie ‘niet’ of ‘iets anders dan zon en wind’. 

Keuzes worden daardoor beïnvloed. 

 



 
 

 

Niet alleen zon en wind, ook kernenergie toevoegen aan energiemix 
In de komende maanden wordt op zowel regionaal en lokaal niveau besproken hoe deze doelstelling in te vullen. 

Vooralsnog liggen alleen de opties zon en wind het meest voor de hand, maar er zijn meer vormen van energie. Wij 
geven steeds aan dat we ook moeten denken aan bijvoorbeeld kernenergie. Zeker gezien de nieuwste technieken 
zoals een Thoriumcentrale (gesmolten zout). We vinden dat ook andere vormen van hernieuwbare energie moeten 

worden toegevoegd aan de energiemix omdat het lastig wordt om met de huidige middelen (dus alleen zon en 
wind) de klimaatdoelen te halen. 
 

Daar komt bij dat we denken dat straks het hele land volstaat met windmolens en zonneweides. Dus de opgave is 
nog niet zo makkelijk. Gezamenlijk met de VVD-fracties van andere 4 gemeenten in onze RES-regio werken we 

nauw samen op dit dossier. We hebben regelmatig overleg en spreken ook onze VVD-collega’s van de provincie en 
het waterschap; Mirjam Nelisse en Cor Habben Jansen.  
 

Regionaal Energie Fonds (REF) 
We zijn ook blij dat we het in de raad voor elkaar hebben gekregen een Regionaal Energie Fonds (REF) te starten. 

Dit (revolverende) fonds moet het mogelijk gaan maken iedereen (inwoners en bedrijven) tegen een laag 
rentetarief een bijdrage te laten leveren aan de te behalen doestelling(en) door een bedrag te lenen uit het fonds 
voor bijvoorbeeld de aanschaf van zonnepanelen of isolatiematerialen.  

 
Over isolatie gesproken, naast de RES moet elke gemeente voor eind 2021 een Transitievisie Warmte vaststellen. In 
deze visie staat beschreven hoe de gemeente gaat bepalen wanneer welke wijken of buurten van het aardgas 

kunnen worden afgekoppeld en hoe de aanpak is van het isoleren van de gebouwde omgeving.   
 

Wat vind u belangrijk?  
De Energietransitie is een actueel onderwerp en raakt ons allemaal. Wij zijn daarom erg benieuwd wat u belangrijk 
vindt? Welke (hernieuwbare) energie heeft uw voorkeur? Wat vindt u van windmolens? Zonne-energie? En is 

kernenergie wat u betreft een optie? Laat ons uw mening weten via h.vogel@krimpenerwaard.nl  
 
Ondertussen gaan wij met veel energie aan de slag met de Energietransitie.  

 
Ruud van der Wilt en Heleen Vogel    

 

 

 

mailto:h.vogel@krimpenerwaard.nl


 

 

Even voorstellen…  
 
In het najaar heeft onze fractie nieuwe jonge leden verwelkomd. Twee van hen 

stellen zich in deze nieuwsbrief graag voor:  

 
Beste VVD’ers, 
 
Mijn naam is Irene Vermeulen,  33 jaar, single, opgegroeid in Bergambacht en na wat 

omzwervingen momenteel al enige jaren woonachtig in Ammerstol . Ik werk als Sales 
Manager Aerospace in het Oosten van het land. De afgelopen jaren was ik werkzaam 

op Schiphol-Rijk, in de technische wereld achter de Luchtvaart. In mijn vrije tijd ga ik 
graag wandelen, schaatsen, duiken, op pad met vriendinnen of de wereld ontdekken 
door te reizen (zodra dit alles weer kan).  

 
Al langer liep ik met de gedachte “toch maar eens lid gaan worden van…”, afgelopen zomer heb ik de daad bij mijn 
woord gevoegd. Ik hoop daarmee de VVD als partij en natuurlijk jullie als collega-VVD’ers beter te leren kennen, 

maar ook een verdieping te kunnen maken over de politiek in het algemeen. De eerste kennismakingen met VVD 
Krimpenerwaard ervaar ik erg positief en het lijkt mij dan ook uitdagend en interessant om mijn steentje daaraan 

bij te kunnen dragen!  
 

 
Groeten, Irene 

 

 
 
Mijn naam is Daniëlle van der Oest, 22 jaar en woon in Bergambacht. In het dagelijks leven ben ik grafisch 
vormgever, 2 dagen bij Frankwatching en 3 dagen als ZZP'er onder de naam Dani's Studio.  In 2016 heb ik 

meegedaan aan de Masterclass ‘Politiek voor jongeren’ van de gemeente Krimpenerwaard. Zo ben ik voor het eerst 
echt in aanraking gekomen met politiek en heeft dit mijn interesse gewekt.  
Er zijn veel zaken die ik graag zou veranderen zoals de woningmarkt en gelijke rechten voor 

iedereen. Vanuit de Masterclass ben ik doorgestroomd naar de Klankbordgroep voor 
Jongeren Krimpenerwaard. 2,5 jaar lang heb ik me samen met deze groep ingezet om de 

gemeente leefbaar te maken én houden voor jongeren. Ook heb ik in 2018 'Het Grote 
Politieke Jongeren Debat' georganiseerd, om zo jongeren naar de stembus te krijgen voor de 
gemeenteraadsverkiezingen. Toen dat avontuur ten einde liep ben ik me meer gaan 

verdiepen in welke partij het beste bij mij paste om zo verder te groeien binnen de politiek. 
Sinds afgelopen zomer ben ik dan ook lid van de VVD. Mijn ambitie is om in de gemeenteraad 
te komen. Nu oriënteer ik me vooral binnen de gemeentepolitiek. Wat er speelt en welke 

onderwerpen ik interessant en relevant vind. En welke rol bij mij past. Daarnaast help ik VVD 
Krimpenerwaard nu met de communicatie. 

 
Groeten, Daniëlle 

 

 

 

 



 
 
 

Zorg, corona en vaccinatie 
 
Door de pandemie zijn we ons bewust van wat voor 
mooi en solidair zorgsysteem we in Nederland 

hebben. En tel daarbij op de geweldige en 
betrokken zorgmedewerkers die de afgelopen 
maanden voor ons klaarstonden in de 

Krimpenerwaard. Om dit systeem ook in de 
toekomst zo te houden, moeten we verstandig met 
de zorg omgaan.  

 
Geen stapeling van zorg en inzetten op preventie! 

VVD Krimpenerwaard heeft in de afgelopen maanden veelvuldig gepleit voor effectieve en ook efficiënte zorg en 
ondersteuning. De stijgende kosten van niet alleen Jeugdzorg, maar ook van de WMO zijn zorgwekkend en slaan 
gaten in de begroting en de gemeentelijke reserves van de Krimpenerwaard. Kostenbewust, geen stapeling van 

zorg en juist inzetten op preventie. Een integrale aanpak waar ingezet wordt op gezonde leefstijl, bewegen, welzijn 
en praktische ondersteuning dichtbij georganiseerd.  

 
Daarnaast heeft VVD Krimpenerwaard regelmatig aandacht gevraagd voor de vaccinatiegraad in de 
Krimpenerwaard. Die is te laag en vormt daardoor een risico voor de volksgezondheid. Vaccinaties en zeker het 

vaccin tegen corona, zijn van levensbelang. Actieve informatiecampagnes met betrouwbare informatie 
ondersteunen daarbij. Daarnaast vinden we dat crèches en kinderdagverblijven de mogelijkheid moeten krijgen om 
niet-ingeënte kinderen te kunnen weigeren.  

 
Ook het komende jaar blijven we ons inzetten voor de gezondheid en het welzijn van onze inwoners en staat dit 

hoog op onze agenda.  
 
Marieke Neervoort 

 

 
 

 
  

 



 

AGENDA 2021 – februari & maart   

 

 
Dinsdag 2 februari 2021  
Raadsvergadering  

Digitaal via MS Teams 
 
Donderdag 4 februari 2021  

Fractie/cievergadering VVD 
Digitaal via MS Teams 

 
Dinsdag 16 februari 2021 
Commissievergadering SBBV  

Digitaal via MS Teams 
 

 

 

Dinsdag 2 maart 2021  
Commissievergadering Ruimte & Financiën  
Digitaal via MS Teams 

 
Dinsdag 16 maart 2021 
Raadsvergadering  

Digitaal via MS Teams 
 

Maandag 22 maart 2021  
Fractie/cievergadering VVD 
Digitaal via MS Teams 

 
Dinsdag 30 maart 2021  

Commissievergadering SBBV  
Digitaal via MS Teams 
 

FRACTIE/CIEVERGADERINGEN 
 

Heb je belangstelling om eens een 

VVD Fractie/cievergadering bij te 
wonen?  

 
Kijk op www.krimpenerwaard.vvd.nl 
onder ‘Mensen’ en neem contact op 
met één van de 
volksvertegenwoordigers.  

 
In de agenda staan de data van de 

vergaderingen vermeld.  
 
Let op! I.v.m. de coronamaatregelen 

zijn alle vergaderingen op dit 
moment digitaal.  

 

Pascal Zuijderwijk  (fractievoorzitter)  Ruud van Wilt (raadslid) 
T 06 - 53 98 80 36     T 06 – 29 44 68 03 
E p.zuijderwijk@krimpenerwaard.nl   E r.vanderwilt@krimpenerwaard.nl  
 
Marco Oudshoorn (raadslid)    Heleen Vogel  (raadslid)   
T 06 – 30 65 22 40      T 06 – 52 41 67 19 
E m.oudshoorn@krimpenerwaard.nl   E h.vogel@krimpenerwaard.nl  
 
Marieke Neervoort (commissielid)   Ria Boere (wethouder) 
T 06 – 26 34 06 34     T 06 – 12 44 77 93 
E m.neervoort@krimpenerwaard.nl   E r.boere@krimpenerwaard.nl  
 

Volg ons ook op Facebook en Twitter en kijk voor meer informatie op www.vvdkrimpenerwaard.nl 
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